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ROMÂNIA  

JUDEŢUL MARAMUREŞ                                                                                                                                                                 

ORAŞUL TĂUŢII-MĂGHERĂUŞ                                                                                                                                        

CONSILIUL LOCAL  

 

Nr. 9763/28.07.2023 

 

Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al Orașului Tăuții-Măgherăuș 

din data de 27.07.2023 

 

 Ședința ordinară este convocată de Primarul orașului Tăuții Măgherăuș prin Dispoziția nr. 

219 din 20 iulie 2023 publicată pe site-ul instituției. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către președintele de ședință- consilier, Popp Viorel.  

La ședință participă: Primarul Marinescu Dumitru și Secretarul general, dl.Bîndilă Călin-Ioan 

Președintele de ședință face prezența. Sunt prezenți 15 consilieri locali, delegatul sătesc dl. 

Pop Daniel-Vlăduț - absent . 

 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi. 

Vot în unanimitate. 

 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. 

Vot în unanimitate. 

 

 
 

Primar: În această ședință avem 4 proiecte suplimentare. 

 Proiect suplimentar nr. 1 cu privire la aprobarea alocării din bugetul local pe anul 2023 a sumei 

de 10.000 lei necesare pentru organizarea «Taberei Internaționale de Artă Fotografică 

TăuțiMăgherăuș 2023» organizată de primăria orașului Tăuții Măgherăuș. În această perioadă în 

Tăuții Măgherăuș au fost prezenți un nr de 11 fotografi care au fotografiat tot ce are mai bun 

orașul Tăuții Măgherăuș. Toate fotografiile vor fi puse cu titlu gratuit la dispoziția Primăriei și al 

Consiliului Local, după care urmează să realizăm un album cu care să ne prezentăm în viitoarele 

noastre colaborări, delegații pentru cei din străinătate, vor fi puse la dispoziția instituțiilor unde 

au fost primiți și unde s-au realizat aceste fotografii. Consider că este un proiect extrem de 

important pentru noi, deoarece printr-un astfel de mijloc vom reuși să ne prezentăm, să arătăm 

tuturor cine este orașul Tăuții Măgherăuș, cu ce se mândrește, ce obiective turistice avem și va fi 

un lucru benefic pentru Tăuții Măgherăuș.  
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Proiect suplimentar nr. 2 cu privire la aprobarea contului de executie a bugetului orasului Tautii 

Magheraus la data de 30.06.2023. Pe care fiecare dintre dumneavoastră l-ați văzut. 

Proiect suplimentar nr. 3 privind aprobarea depunerii proiectului „Școală verde-Liceul Tehnologic 

Traian Vuia din Tăuții Măgherăuș ” în cadrul apelului cu titlul „Construirea și dezvoltarea unei 

rețele-pilot de școli verzi”, finanțat prin PNRR, Componenta C15: Educație, Investiția 10. 

Dezvoltarea rețelei de școli verzi și achiziționarea de microbuze verzi-Construirea și dezvoltarea unei 

rețele-pilot de școli verzi.  

Proiect suplimentar nr. 4 privind aprobarea punerii la dispoziție a terenului aferent obiectivului de 

investiție „Școală verde-Liceul Tehnologic Traian Vuia din Tăuții Măgherăuș”  în vederea finanțării 

în cadrul apelului „Construirea si dezvoltarea unei rețele-pilot de scoli verzi”, PNRR, componenta 

C15 - Educație, Investiția 10. Dezvoltarea rețelei de scoli verzi si achiziționarea de microbuze verzi-

Construirea și dezvoltarea unei rețele-pilot de școli verzi. 

Aceste proiecte se leagă unul de celălalt deoarece dorim să realizăm în Tăuții Măgherăuș o școală 

verde, adică o școală care să consume cât mai puțin, să fie cât mai prietenă cu natura. Avem cuprinse 

în proiect sisteme de încălzire cu pompe de căldură, va fi înlocuit sistemul de încălzire electric cu 

acest sistem care are un consum redus și consider că este oportun să profităm și să beneficiem de o 

astfel de finanțare. Mulțumesc. 

 

Președintele de ședință supune la vot cele 4 proiecte suplimentare 

Votat în unanimitate 

 

Se trece la ordinea de zi. 

 

1. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor 

construcțiilor edificate – Rezmives Marius Andrei  

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia 

3-aviz favorabil 

Presedinte de ședință: 

Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

2. Proiect privind vânzarea unui teren – dintre cele atribuite tinerilor, în folosinţă gratuită 

- în favoarea proprietarului construcției edificată –  Variu Reghina-Ancuța 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia 3-

aviz favorabil 

Președinte de ședință: 

Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
 

3.  Proiect cu privire la aprobarea alocarii din bugetul local pe anul 2023 a sumei  5.000 lei 

necesare pentru pregătire ( antrenament) și participarea la competiții a d-soarei Matei 

Raluka și a sumei de 5.000  lei necesare pentru pregătire ( antrenament) și participarea 

la competiții a d-lui Gherman Călin. 
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Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia 

3-aviz favorabil 

Consilier Gaie Nicolae: Precizați și ce sporturi practică. 

Primar: Cei doi tineri sunt o mândrie a orașului Tăuții Măgherăuș. Domnișoara Matei Raluka 

este o tenismenă în devenire pe care trebuie să o sprijinim. Participă la competiții aproape 

săptămânal, unde reprezintă orașul Tăuții Măgherăuș. De asemenea, dl. Gherman Călin este 

campion național la fitness și culturism. La fel și el duce mai departe numele orașului Tăuții 

Măgherăuș. Consider că cei doi tineri și toți sportivii orașului Tăuții Măgherăuș care vor 

solicita sprijin și ajutor, să fim alături de ei. 

 

Președinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre propus. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

4.  Proiect privind însușirea raportului de evaluare, aprobarea studiului de oportunitate și 

a documentației de atribuire pentru vanzarea prin licitatie publica a unui teren din 

proprietatea privată a orașului  

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia   

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

5.  Proiect privind aprobarea atribuirii temporare, în folosința gratuita, a unei suprafete de 

teren  pentru amplasare vatră stupina 

 

Consilierul Gaie Nicolae  nu va vota acest proiect de hotărâre, având un interes personal. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia   

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat cu 14 voturi pentru, dl. Gaie Nicolae nu votează. 

 

6. Proiect privind aprobarea efectuării unui schimb de terenuri între Primăria orașului 

Tăuții Măgherăuș și Ofrim Ovidiu Horațiu. 

 

Consilier Anton Ardelean: Domnule președinte, am urmăroarele obiecțiuni. Acest proiect este 

păgubos pentru orașul Tăuții Măgherăuș, din punct de vedere tehnic, juridic și economic. Tehnic – ar 

fi normal să se facă un Plan de Urbanism Zonal cu toată zona, sistematizare, și după aceea să pună în 

valoare, dacă este cazul, terenul respectiv, cu modalitățile legale. A doua problemă, reiterez faptul că, 

am mai menționat și menționez, că CF-urile rămân, eu nu vreau să influențez pe nimeni, dar terenul 

din pășune nu poate fi înstrăinat decât dacă se dă echivalent la schimb și se dă continuu cu suprafața 

existentă ori terenul care este supus acum schimbului, este la o distanță de aproape 1 km. Si pe linie 

dreaptă, deci nicidecum nu este în acel trup de pășune din care vrea să se facă schimbul, asa cum e 

propunerea d-lui primar. Mai mult, vreau să vă spun că, economic, noi am ajutat această persoană de 

mai multe ori, am avut un teren aici în spatele Primăriei, în spatele liceului, la dr. Păun, se știe, l-am 

îndestulat, i-am acordat sumele din raportul de evaluare cuvenite. A venit la un moment dat, și a 

solicitat domnia sa schimb cu o suprafață care numai prin curtea școlii se putea și Consiliul Local a 

aprobat, inclusiv domnul primar Marinescu Dumitru care la acel moment era consilier, a fost de 

acord cu schimbul. Când s-a dat în locul cel mai bun, în PUD 1, li s-a dat un teren, culmea că domnia 

sa l-a primit, l-a semnat cu raport de evaluare, cu toată procedura legală, nu l-a folosit și după atâția 
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ani vine și cere schimbul, unde? într-un loc un există gaz, apă, canalizare, asfalt, deci economic este 

păgubos pentru că  noi, Primăria, daca trebuie să facem acest schimb, dăm un teren mai bun ca 

valoare, economic. Nu înțeleg de ce domnia sa nu și-a folosit terenul care l-a primit și este paradox și 

închei acest proiect cum domnul Marinescu își schimbă opinia după ce a votat în mandatul trecut ce 

a votat...Domnul Secretar, apelez la paciența și răbdarea dvs., ca să nu bruiați când se ia cuvântul, vă 

rog... Am o nelămurire și pentru mine e un paradox cum dl. Marinescu acum propune acest proiect 

cand domnia sa l-a votat cu toate schimburile, și valoric cum a fost înainte. Eu mă voi opune votării 

acestui proiect, deoarece îl consider nelegal și păgubos pentru Primăria Tăuții Măgherăuș. 

Primar: În primul rând, propunerea noastră cu privire la acest schimb nu a fost inițiată de către 

primar fără acordul și acceptul anterior al dvs., al consilierilor locali, pe baza unui raport de evaluare. 

Paradoxul și paguba nu a fost făcută în momentul în care terenul care a fost propus inițial domnului 

Ofrim în grădina unui cetățean care îl folosește de o viață, a fost o problema? Așa cum am mai spus, 

acest proiect de hotărâre nu a fost inițiat de către mine,in calitate de primar, fără să am anterior 

acordul de principiu al Consiliului Local, fără ca dvs., consilierii locali să ieșiți în teren, să constatați 

ceea ce s-a întâmplat și să votați în cunoștință de cauză în legătură cu acest proiect. 

Consilierul Ardelean Anton dorește să intervină. 

Președinte de ședință: Să încercăm de acum înainte să discutăm la subiect o singură dată. 

Ardelean Anton: Dl. primar dezinformează deoarece nu s-a dat teren în grădina nimănui, prin Planul 

de Urbanism General, care a fost aprobat de toate oficialitățile, terenul există și acuma, că domnia sa 

nu l-a folosit și l-au folosit alții e un alt subiect, dar când s-a dat schimbul, dacă era ab inicio, 

schimbului în curte, în gradină la cineva...eu consider că fiecare votează în cunoștință de cauză, m-

am săturat să vă mai spun, dar am alte experiențe cu  schimburi de terenuri facute in alta parte..... 

Secretar General: Dl. consilier a menționat un cuvânt – legalitate, vis-a-vis de acest proiect. Am 

discutat și când s-a dat acordul în principiu pentru acest schimb, dl. consilier, intenționat sau 

neintenționat, este în necunoștință de cauză vis-a-vis de situația legală a pășunilor. Legea se referă la 

pășunile din extravilanul localităților, ceea ce nu este cazul acum. Așa cum am spus, și vă repet, 

niciodată n-am să-mi pun semnătura pe un proiect care nu este legal.  

Președinte de ședință: Și dacă o veți face, veți răspunde în fața legii. 

Ardelean Anton: Domnule Secretar, vă aduc la cunoștință, indiferent dacă este intravilan sau 

extravilan, nu este voie să fie diminuată suprafața pășunii. 

Secretar General: Extravilan. 

Ardelean Anton: Și extravilan și intravilan. 

Secretar General: V-am expus data trecută textul de lege. Citiți-mi articolul. 

Continuă polemicile. 

Intervine primarul. 

Primar: Consider că amenințările domnului consilier sunt fără niciun fel de fundament. Să ne 

chemați acolo unde știți dvs., să faceți plângeri. Sunteți specialist în așa ceva. 

Președintele de ședință intervine și aplanează conflictul. 

Viceprimar: Subiectul a fost dezbătut, reparăm o situație care trebuia rezolvată. Propun să trecem 

mai departe. 

Președinte de ședință: Având în vedere că am fost toți acolo, cunoaștem speța, am fost cu toții acolo 

să vedem unde a fost îndestulat domnul acesta, cu niște vii si livezi ale unor cetățeni, care, și ei au 

dreptul la suprafața din capătul proprietății lor... nu știu de ce mai discutăm acest subiect. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat cu 14 voturi pentru și 1 vot împotrivă- Ardelean Anton. 
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7. Proiect cu privire la aprobarea efectuării demersurilor necesare în vederea dezlipirii, în 

4 loturi, a unui teren, proprietate privată a Orașului Tăuții-Măgherăuș- str. 21 
 

Președinte de ședință Este vorba despre terenul din spatele Primăriei cu care am încercat să facem 

schimb. Primăria are în partea din spate niște suprafețe mici. Am încercat să facem schimb cu 

proprietarul ca să mărim suprafața pentru piață și proprieratul nu este de acord. Atunci am împărțit în 

4 loturi ca să putem atribui cetățenilor care să le poată folosi. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

8. Proiect cu privire la aprobarea efectuării demersurilor necesare în vederea dezlipirii, în 

2 loturi, a unui teren, proprietate privată a Orașului Tăuții-Măgherăuș. 

 

Primar: Este vorba despre terenul care se află în zona liceului, lângă creșă și centrul recreațional, 

unde urmează să realizăm un proiect de skate park, bike park, pentru tinerii din orașul Tăuții 

Măgherăuș și în cel mai scurt timp, într-o viitoare ședință o să venim să aprobăm și indicatorii 

tehnico-economici pentru realizarea acestui obiectiv. Sunt foarte mulți tineri, foarte mulți doritori și 

consider că trebuie să realizăm această investiție. Ne supunem voinței lor. 

Președintele de ședință: Dacă mai sunt întrebări legate de subiect? 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

9.  Proiect privind aprobarea efectuării demersurilor necesare pentru înscrierea în cartea 

funciară a dreptului de proprietate privată al Orașului Tăuții Măgherăuș asupra unor 

terenuri aflate în Tăuții-Măgherăuș (strada 25). 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate 

 

10. Proiect privind modificarea și aprobarea statului de funcții a aparatului de specialitate 

al primarului orașului Tăuții-Măgherăuș în urma transformării posturilor ocupate de 

funcționarii publici ca urmare a promovării examenului de promovare în grad 

profesional superior. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
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11. Proiect cu privire la constatarea încetării Contractului de concesiune nr.277/27.03.2014, 

la cererea concesionarului Silaghi Mircea-Gheorghe. 

  

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate 

 

12. Proiect privind aprobarea închirierii unui teren în suprafață de 2,5 mp, teren 

proprietatea orașului Tăuții Măgherăuș, în vederea amplasării unui Locker Easybox. 

 

Primar: Acest proiect vine în întâmpinarea cetățenilor orașului Tăuții Măgherăuș, prin a 

monta un Easybox, adică o să vină curierul să lase coletele, iar cetățenii pot să vină să le ridice. 

Va fi amplasat în zona Primăriei, în spatele magazinului alimentar și consider oportun un astfel 

de proiect în această zonă deoarece este cea mai populată, cea mai vizitată de cetățeni. E un 

proiect benefic pentru aceștia. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

13. Proiect privind aprobarea unui contract de colaborare cu  S.C RED VETS SN SRL   

pentru campania de sterilizare câini și pisici. 
 

Ardelean Anton: La acest proiect am o întrebare. Domnule Marinescu, când aveți dreptate? Acum 

când propuneți contra-cost 15 euro taxă, masă, cazare, nu stiu cum si ce, sau când spuneți că este 

gratuit? Cetățenii m-au întrebat, eu am spus după știința mea Primăria are o colaborare gratuită cu 

firma respectivă ori dacă ne uităm acum la proiectul pe care l-ați propus, este contra-cost dacă luăm 

și cazarea și masa se ridică la o sumă consistentă. Mai mult, această chestiune se face într-un loc 

neamenajat și neautorizat. Sigur că nu dvs. sunteți de vină, dvs., aveți obligația administrativă să 

asigurați un spațiu, dacă ei nu îl amenajează și nu îl fac într-un loc amenajat, legislația în vigoare este 

foarte severă. Închei și vă spun că nu se referă și la câinii fără stăpâni. Necazul rămâne în oraș, în 

Primărie, fiindca cainii  fără stăpâni rămân în continuare necipați, nesterilizați și nevaccinați 

antirabic, ceea ce este obligatoriu. Vă rog să justificați dacă sunt bani. 

Primar: Nu avem ofertă gratuită, nu știu unde ați văzut dvs.  

Ardelean Anton: Pe site-ul Primăriei. 

Primar: Pe site-ul Primariei... Este gratuit pentru cetățeni, nu trebuie să plătească. Este o acțiune 

benefică pentru noi. Avem probleme majore cu câinii fără stăpân datorită faptului că aceștia rezultă 

din gospodăriile oamenilor, fiindcă aceștia nu și-au sterilizat pisicile și câinii. Nu am specificat în 

cadrul HCL că este gratuit. Este gratuit pentru cetățeni, va suporta Primăria cheltuielile, pentru a 

realiza această acțiune care este extrem de importantă. Alt aspect: a mai fost o solicitare din partea 

Cabinetului Veterinar din Tăuții Măgherăuș dacă vă aduceți aminte. Am sunat persoana de contact 

care a fost menționată în acea cerere și nici până azi nu s-a prezentat să discutăm condițiile în care să 

facem cu localnicii această campania de sterilizare. Nu putem să stăm la nesfârșit că ne va răspunde 

cineva dacă dorește sau nu dorește, vine sau nu vine să încheiem un contract. Eu lansez public 

altceva, să vină Cabinetul Veterinar, la preț egal și să facă aceste servicii, nu am nimic înpotrivă, dar 

să vină. Au trecut câteva luni în care cabinetul din Tăuții Măgherăuș nu ne-a luat în considerare. Aici 

în CL am hotărât împreună. După ședință am contactat medicul veterinar, nu a răspuns la telefon, nu 

a venit, ce putem să facem? Și anul trecut a fost o campanie care a fost o reușită pentru Tăuții 



7 
 

Măgherăuș, fiind sterilizați foarte mulți câini, pisici. Această asociație în momentul în care a văzut 

locația și-a asumat faptul că este potrivită pentru ce dumnealor fac. Dumneavoastră puteți vota 

„pentru” sau „împotrivă”. Astfel de acțiuni din punctul de vedere al administrației este utilă și 

benefică. 

Ardelean Anton: Domnului Primar îi place să joace fotbal, ca de obicei...dr. Dârle, cel de la cabinet 

cu care sunt asociat a făcut oferta scrisă la Primărie, este înregistrată. 

Președinte de ședință: Pentru ce preț pe animal, vă rog să ne spuneți. 

Ardelean Anton: Atenție! Cu prindere, pentru că, câinii fără stăpân sunt o problemă, cu cazare, cu 

stat în adăpost, iar dacă în 30 de zile de la sterilizare vor fi duși în adăpostul din Baia Mare sau 

eutanasiați, cu vaccinare,cu toaletare, cu igienizare, nu mai știu exact prețul, dar oferta este scrisă. 

Primar: În cadrul acelei oferte, propunerea a fost să prindem câinii cu angajații de la Prima. Ori 

facem acțiunea cu Prima ori face Cabinetul Veterinar. Nu a fost vorba de vaccinare, de deparazitare, 

de nimic. 

Ardelean Anton: Vă rog să vă uitați la ofertă. Cu Prima nu se rezolvă această problemă, rămân 

nevaccinați. Antirabicul este foarte periculos, deci dacă faceți pe lângă lege, să se facă, eu nu ma 

opun, nici nu am insistat, am făcut o ofertă rezonabilă. 

Primar: Această asociație este cunoscută la nivel național de zeci de ani care face astfel de acțiuni, 

să le contestăm profesionalismul, activitatea... 

Ardelean Anton: Să le dați gratuit 

Președinte de ședință: Cetățeanul nu plătește, asta îneamnă că e gratuit. Chiar și aceste servicii dvs. 

să vi le plătească Primăria. 

Ardelean Anton: Este altceva. Oferim cazare, tratament. 

Președinte de ședință: Nu au nevoie de cazare, de prindere, îi aduce stăpânul, îl înțeapă și îl duce 

acasă. 

Ardelean Anton: Dacă e gratis e gratis, dacă e pe bani e pe bani. 

Președinte de ședință: Mai sunt întrebări la acest proiect? 

Viceprimar: Ca să lamurim... avem de a face cu o ofertă mai ieftină decât cealaltă, care se referă la 

câinii cu stăpân și nu la cei fără stăpân. 

Ardelean Anton: Cât costă cazarea medicilor? 

Primar: Asta o sponsorizăm noi, consilierii locali. O să vă aducem chitanțele să vi le prezentăm. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat cu 14 voturi pentru și 1 vot împotrivă- Anton Ardelean. 

După voturi, mai au loc discuții pe această temă, după care se trece la următorul proiect. 

14. Proiect privind aprobarea trecerii unor terenuri din domeniul privat al orașului Tăuții 

Măgherăuș în domeniul public al orașului Tăuții Măgherăuș. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 -aviz favorabil, comisia  

3-aviz favorabil  

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

1. Proiect suplimentar nr. 1 cu privire la aprobarea alocarii din bugetul local pe anul 2023 a 

sumei de 10.000 lei necesare pentru organizarea «Taberei Internaționale de Artă Fotografică 

TăuțiMăgherăuș 2023» organizată de Primăria orașului Tăuții Măgherăuș. 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
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2. Proiect suplimentar nr. 2 cu privire la aprobarea contului de executie a bugetului orasului 

Tautii Magheraus la data de 30.06.2023 

 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

3. Proiect suplimentar nr. 3 privind aprobarea depunerii proiectului „Școală verde-Liceul 

Tehnologic Traian Vuia din Tăuții Măgherăuș ” în cadrul apelului cu titlul „Construirea și 

dezvoltarea unei rețele-pilot de școli verzi”, finanțat prin PNRR, Componenta C15: Educație, 

Investiția 10. Dezvoltarea rețelei de școli verzi și achiziționarea de microbuze verzi-

Construirea și dezvoltarea unei rețele-pilot de școli verzi.  

Consilier Gaie Nicolae: Am o întrebare. Acest proiect cuprinde și școlile de la Nistru și Băița? 

Primar: Doar Liceul Tehnologoc Traian Vuia se încadrează în cerințele ghidului solicitantului. 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

4. Proiect suplimentar nr. 4 privind aprobarea punerii la dispoziție a terenului aferent 

obiectivului de investiție „Școală verde-Liceul Tehnologic Traian Vuia din Tăuții 

Măgherăuș”  în vederea finanțării în cadrul apelului „Construirea si dezvoltarea unei rețele-

pilot de scoli verzi”, PNRR, componenta C15 - Educație, Investiția 10. Dezvoltarea rețelei de 

scoli verzi si achiziționarea de microbuze verzi-Construirea și dezvoltarea unei rețele-pilot de 

școli verzi. 

 

Președintele de ședință: De ce trebuie să punem la dispoziție acest teren? 

Primar Dacă acest proiect va fi finanțat, trebuie să punem la dispoziție terenul și construcțiile în 

vederea implementării proiectului. 

Secretar General Se vrea de către cei care implementează proiectul, să aibă asigurat accesul la 

clădire, și asta se face prin punerea la dispoziție a terenului. Facem dovada că este al nostru, în 

proprietatea publică a orașului. 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

Viceprimarul prezintă diversele 

 

Viceprimar: Cererea 8867 din 06.07.2023, Early Moon Charm SRL solicită închirierea unui 

spațiu din cadrul dispensarului medical din Băița, pentru desfășurarea activității comerț cu amănuntul 

pentru produce farmaceutice, prin magazine specializate. 

Președinte de ședință: Îl rugăm pe consilierul nostru din Băița dacă este oportună deschiderea 

unei farmacii acolo. 

Consilier Lauber Alexandru: Eu zic ca da, motivat de faptul că atunci când mergi la medic 

primești rețeta și mergi direct la farmacie pentru a-ți elibera medicamentele prescrise. Aici la 

farmacia privată prețurile sunt de 3 ori mai scumpe ca în Baia Mare. 

Consilier Rațiu Călin: Mai este o problemă și cu programul de funcționare al farmaciei. 

Consilier Rus Vasile: Prețurile medicamentelor la farmacia din Băița sunt foarte mari comparativ 

cu Baia Mare. 

Viceprimar: Tocmai de aceea dorim să venim în sprijinul locuitorilor cartierului Băița. 
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Primar: Consider că venim în sprijinul mai ales cetățenilor în vârstă care frecventează cel mai des 

cabinetele medicale, să aibă farmacia la îndemnână, care să fie aprovizionată. Vom avea o discuție și 

cu administratorul farmaciei să nu ne trezim în aceeași situație cu actuala farmacie, să trebuiască să 

aștepte bolnavul 3 zile până îi vin medicamentele. 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate 

  

Gaie Nicolae: Aș vrea să propun niște măsuri, să umblăm din poartă-n poartă pentru că vine 

perioada când cetățenii își aprind miriștile. Eu am experința atâtor ani, toata vara umblu pe câmpuri 

cu tractorul și cu bidonul cu apă să stingem incendiile. Cetățenii tot spun că nu știau că nu e voie. Să 

le punem în poartă câte o broșură cu „Interzis să aprindem miriștile” etc. Degeaba afișăm pe panouri, 

pentru că nu le citesc și scuza e că nu le-au văzut. 

Viceprimar:  Impreun[ cu Compartimentul ISU, vom face o campanie de informare în acest sens. 

Puteți veni în sprijinul nostru și discutând cu cetățenii, să preîntâmpinăm eventualele incendii. Vom 

realiza și niște pliante să le împărțim. 

Gaie Nicolae: Trebuie discutat cu cetățenii, nu este admis să nu știe măsurile de siguranță care 

sunt atât de mediatizate și la televizor, dar care sunt ignorate. 

Primar: Vom face pliante și le vom distribui prin Poliția Locală la fiecare gospodărie. 

 

 

 

Președintele declară ședința închisă.  

 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                    Secretar general, 

Popp Viorel       Bîndilă Călin-Ioan 

 

 

 

Întocmit, 

Mogia Patrick  


